
Pöytäkirja 30/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 30/2023, 19.9.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen, toimi kokouksen sihteerinä

Eeva Rosenqvist, SAFA-opiskelijavastaava

Aarne Autio, purjehdusvastaava

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 19:06. Valittiin
kokouksen sihteeriksi Heidi Joronen.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta



Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Aino
Silvennoinen ja Mai Kovanen.

Päätettiin esityksen mukaan.

Siirryttiin kohtaan 14.

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Hallitus kävi läpi saapuneen postin.

Postissa saapunut: Modulen 2/23.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hyvin menee, leffoja on katseltu ja kandia tehty.
Vaihtoon haetaan tai ei haeta. Kuulumiset epävarmoja.
Huonekalut vaihtaneet designia, tänään vierailtu
ennätyksellisesti neljässä kokouksessa. Märillä
hiuksilla meno on kova, perjantain hallitusvirkistystä
odotellaan innolla auringonkukkapuska kainalossa.
Kouluhommiin ei kauheasti ole jäänyt aikaa.

RedBull aukesi ajassa 20:11.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei muita ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Hallinto työllistää, hieman huolettaakin.
Kaikkien aikojen hallitussitsejä ja killan
yhdenvertaisuusperiaatteita edistetty. Edunvalvonnassa
oltu mukana.

Rahastonhoitaja: Hiljainen viikko rahiksella,
jäsenmaksuja vastaanotettu.

KIK lähetti laskun mukana Paljuisia terveisiä.

6.2. Päätösasiat
6.2.1. Häirintäyhdyshenkilöiden nimeäminen

Esitys: Nimetään killan häirintäyhdyshenkilöiksi
Katri Halkonen, Heidi Joronen ja Elian Salmimaa.



Päätettiin esityksen mukaisesti.

6.2.2. Liian luova arkkitehdiksi-haalarimerkkien tilaaminen
Esitys: Tilataan lisää Liian luova
arkkitehdiksi-merkkejä joko 300 kpl hintaan 264 €
tai 500 kpl hintaan 415 €.

Päätettiin tilata 500 kpl.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava:

Otatarhan ajot 31.9.: AJONTMK järjestää fuksien
osallistumista Otatarhan ajoihin.

Sportklubb ja kulttuuriTMK ovat kokoustaneet syksyn
tapahtumista.

Ilmoitin Wähätirehtööreille toimivani yhteyshenkilönä
Wähäjoulun suhteen. Selkeästi vain IE:lle kuuluvat asiat
kysytään edelleen Elianilta.

Ensi kokoukseen valmistellaan ehdotus kiltatuotteiden
tilaamisesta. Vapaamuotoisia ehdotuksia uusiksi
tuotteiksi tai vanhojen muuttamiseksi otetaan vastaan.

S-business kortti otetaan hallitukselle tehokkaampaan
käyttöön. Ohjeet kortin käytöstä annetaan hallitukselle.

AO-päivät: sisältyykö lippuun kuljetus Ouluun? Jos ei,
pitäisikö killan harkita yhteiskuljetuksen
järjestämistä? Halvempaa ja kivempaa kiltalaiselle.

7.2. Päätösasiat
Päätettiin viedä eteenpäin Raadin uudistus-workshopissa
nousseita teemoja ensi viikolla ennen kokousta.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Nettisivutiimi kokoontuu jälleen
huomenna workshopin merkeissä. Varattiin kiltiksen



viereinen neukkari kokousta varten. Viikkis ilmestyi
tänään.

Päätoimittaja: Paperin toimituksessa hyvä tekemisen
meininki. Lehti ulkona lokakuun aikana.
Historiatoimikunnan ja Paperin yhteistyökuvioita
luvassa.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Vitrean yritysekskursio sujui
mukavasti, opiskelijat olivat kiinnostuneita tuotteista
ja toiminnasta - tarjoilut kruunasivat mukavan illan.
Haalarihommat eivät ole edenneet viime viikosta.
Huomenna kokoustetaan UO:n kanssa.

Ensi viikolla Suomi-excursio, jonka merkeissä olen
pitänyt yhteyttä erinäisiin paikkoihin koko alkuviikon.
Jännää!

Excursiomestarit: Suomi-excursion liput myytiin loppuun
10 minuutissa!

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestari: Kiltasitsit ja koulu pitävät kiireisenä.
Hankintoja alkaa sadella killan tilille. Muistakaa
ilmoittautua kiltasitseille! Lipunmyynti 22.9. klo 12.
LL-etkot, LL-vapaaehtoisduunit, Polin Appro ja Dipolin
Appro lähestyvät.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat



Fuksikapteenit:
Maanantaina oli Kallion baarikierros ja se sujui hyvin.
Fuksisitsien suunnittelu kovassa vauhdissa ja sitsit
ovat ensi viikon maanantaina. Osallistujia odotettua
enemmän eli ISO haip ehkä vähän bet, vähemmän yeet!!!
Myös lähestyviä fuksien juhlasitsejä on alettu
suunnittelemaan FTMKn kanssa.

Maisterimestari:
- Keskiviikon Culture night vol.1 oli onnistunut!

Suomalaiset herkut maistuivat ja porukka viihtyi
loppuun asti.

- KvTMK virkistäytyi tiistaina
- KvTMK myös kasaili AKH’23 lisäksi perjantaina

GAYY:n vuosijuhlilla
- KvTMKn International sitsien suunnittelu on

kovasti käynnissä
- Maanantain Kallio baarikierros oli onnistunut ja

KV-opiskeiljat voittivat kiertelykilpailun!

11.1.1. Fuksisitsien työnjako hallituksen osalta
Hallitus kävi läpi ja otti tiedoksi Fuksisitsien

työnjaon hallituksen osalta.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava:

Majasäätiön kanssa kokoustettu. Myös majasäätiö kokousti
verotus neuvojan kanssa, jolta saimme todella hyviä
neuvoja, kuinka toimia jatkossa kun Maja siirtyy pois
AYY:n varausjärjestelmän alta. Aiommekin hakea
Majasäätiön nimeämistä yleishyödylliseksi järjestöksi.

Majavabiili on hankittu.

Kiltiksen kahvin puutteesta on tullut paljon kommenttia,
kuitenkin aiemminkaan kilta ei ole tarjonnut ilmaista
kahvia kiltistä käyttäville. Mietittiin, että pitäisikö
tehdä joku rahapurkki, jonne laittaa aina 20 senttiä kun
ottaa kahvia. Näin saataisiin kahvia ostettua
kiltikselle.



Huom. kahvipakettia ei voi kulukorvata killalta.

Aarne Autio poistui ajassa 20:54.

12.2. Päätösasiat
Päätettiin lähteä selvittämään rahapurkkia, jonne voisi
antaa lahjoituksia kiltahuoneen kahveille.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava: Laitoksen sekä fuksien kanssa on
keskusteltu fuksiluokan tilanteesta, ja fuksit nyt itse
miettineet ratkaisua, joka miellyttäisi kaikkia.
Laitoksen puolelta luvattu selvittää lisäsäilytystilan
järjestämistä.

Opintosuunnitelma-työryhmiin haettu väkeä. Puheenjohtaja
auttanut sopivien edustajien etsimisessä ja
kontaktoinnissa. Laitoksen perustamaa palaute-Flingaa
myös mainostettu killan tg:ssä ja sinne on jo tullut
mukavasti kommentteja.

Piirustussaleissa on pidetty luentoja ja laitoin asiasta
viestiä kyseisiä kursseja pitäville vastuuopettajille.
Asia nostettiin myös Laitoskokouksessa esille ja LES:in
väki pyysi ilmoittamaan heille kotipesät ja näin tein.
Kuitenkin luokissa on vielä tämänkin jälkeen ollut
luentoihin verrattavia tilaisuuksia.

Minuun oltiin yhteydessä liittyen opintojen
kuormittavuuteen ja viikkotyömäärään. Opiskelija oli
laskeskellut, että syyslukukaudella tuntimäärät ovat
todella runsaita ja hän olikin huolissaan opiskelijoiden
jaksamisesta. Aiheen voisi kenties ottaa puheeksi
seuraavilla Laitoskahveilla.

Laitoskahvit järjestetään 11.10. klo 15:30-17
A1-salissa.

Niko Toivonen poistui ajassa 21:05.
Niko Toivonen palasi ajassa 21:07.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.



14. SAFA:n vierailu
SAFA:n opiskelijavastaava Eeva Rosenqvist vieraili
kokouksessa ja esitteli erittäin kattavasti SAFA:n sekä
O-SAFA:n toimintaa.

Eeva Rosenqvist poistui ajassa 19:59.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 19:59.
Palattiin kokoustauolta ajassa 20:11.

Palattiin kohtaan 5.

15. Kaikkien aikojen hallitussitsit
Pöydättiin.

Palattiin kohtaan 11.1.1

16. Talous
Hallitus käsitteli sektorikohtaisesti saapuneet laskut
ja kulukorvaukset.

Saapuneet laskut:

UO:
Athene 318,41 €
Fuksijäynä 23 kulujen tasaus
KIK 80,00 €
KIK paljun varaus

Saapuneet kulukorvaukset:

Hallinto:
Mai Kovanen 120,00 €
Vuoijuhlakorvaus Lämmönsiirto (95 €, josta kulukorvataan
60 €) ja Stimulaatio (100 €, josta kulukorvataan 60 €)

Tapahtumat:
Sini Karila 53,94 €
Sitseille ja vujuille valkoinen pöytäliina

17. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyi uusia jäseniä kiltaan KideAppiin
saapuneiden jäsenhakemusten perusteella.



Aurélie Klaf, Boglarka Veres, Eeva Rosenqvist, Eliska
Syruckova, Ella Roinisto, Erika Koskela, Essi Salmi,
Essi Hautala, Jasmin Hiekkamies, Jeanne Lallemand, Josh
Kabs, Jules Coffineau Rolland, Julia Ikänen, Martina
Maci, Milan Marttila, Noora Matikainen, Petri Kentala,
Pietu Korkalainen, Pyry Korkalainen, Sanna Lehti, Senja
Myllymäki, Stefano Ramponi, Toni Vuohelainen, Xiaoyue
Zhu, Yang Xia, Yuzhuo Wu, Árpád Demeter ja Lenni
Uusipaikka

18. Vuosijuhlaedustukset
Hallitus käy läpi saapuneet vuosijuhlakutsut ja lähettää
edustajia niihin.

Rotaatiovalu 14.10.
Teekkariperinnejuhla 18.11.

Päätettiin lähettää killan edustajaksi Rotaatiovaluun
Heidi Joronen.

Päätettiin lähettää killan edustajaksi
Teekkariperinnejuhlaan Elian Salmimaa.

19. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

20. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään keskiviikkona
27.9. klo 18.

21. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 21:45.



Allekirjoitukset:

__________________________
Aino Silvennoinen

__________________________
Mai Kovanen

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

Heidi Joronen, toimi kokouksen sihteerinä




